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Lengvarského experiment s deťmi – očkovať budeme od 5 rokov – robí to na
príkaz Pfizeru?

Na Slovensku sa od pondelka 13. septembra začne očkovať treťou dávkou vakcíny na ochorenie
COVID-19. Pôjde o ľudí, ktorí sú osem mesiacov po podaní druhej dávky mRNA vakcíny, informoval
minister.

Nutnosť ďalšej dávky vakcíny len dokazuje tvrdenia tzv. „konšpirátorov“, že očkovanie nechráni pred
Covidom tak, ako to tzv. odborníci prezentovali. Treba pritom zdôrazniť, že na Slovensku sa človek
považuje za plne zaočkovaného 12 mesiacov od podania druhej dávky vakcíny a teda tí, čo sa
rozhodli pre tento spôsob ochrany pristúpili zároveň na to, že sa budú očkovať minimálne raz ročne.
Zároveň posledné výskumy uvádzajú, že svojim zaokčovaním nedokážu ochrániť svojich blízkych,
lebo zaočkovaní ľudia sú naďalej aktívnymi prenášačmi vírusu.

To by ale ešte nebolo to najhoršie . Minister zdravotníctva Vladimír Lengvarský informoval, že na
Slovensku sa budú môcť očkovať aj deti od 5 do 11 rokov.  Zdôraznil, že očkovanie je dobrovoľné, na
základe žiadosti rodiča, musí byť schválené pediatrom alebo iným odborníkom.

Deti podľa neho dostanú iba tretinovú dávku vakcíny. Šéf rezortu očkovanie detí odporúča.
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Na snímke minister zdravotníctva SR Vladimír Lengvarský

Zdá sa, že minister Lengvarský už definitívne stratil súdnosť. Na očkovanie malých detí od 5 rokov
neprebehli ešte žiadne klinické štúdie. No Lengvarský chce byť „pápežskejší ako pápež“ a chce
zrejme zo slovenských detí spraviť pokusných králikov.

Farmafirma Pfizer sa neúspešne pokúsila získať povolenie na očkovanie od 5 do 12 rokov od
americkej FDA a rovnako nepochodila ani v Európskej liekovej agentúre. Tá zatiaľ nepovolila
očkovanie vakcínou proti ochoreniu COVID-19 od spoločnosti Pfizer pre deti mladšie ako 12 rokov.
Pre TASR to potvrdil Miroslav Lednár zo spoločnosti Pfizer.

Je teda otázne na základe čoho koná minister Lengvarský tak ako koná. Vysvetlenie nám možno
ponúkol sám Lengvarský. V rozhovore pre TV Pravda, vyhlásil:

„Keď skrátka povie Pfizer, že áno doporučujeme tretiu dávku, no tak to skrátka vykonáme, tak
isto ako sme to povedali pri deťoch, keď sa povedalo 12 plus ,EMA schválila , začali sme očkovať,
keď sa povie, že sa môžu očkovať mladšie deti, tak budeme očkovať mladšie deti.“

Takže Pfizer prikázal a vojak Lengvarský vykonal?! A takto si my tu žijeme na Slovensku. Naši
predstavitelia sa nepozerajú na blaho národa, ale na záujmy farmafiriem.

Definitívny rozpad Za ľudí

Strana Za ľudí sa zapíše do dejín ako najzbytočnejšia strana akú kedy Slovensko malo. Kiskostrana
bola už od jej vzniku odsúdená na zánik. Pôvodne stredová strana bola vzhľadom pre početné



zastúpenie liberálov, alebo skôr progresívcov pre voličov neuveriteľná. A tak aj dopadla.

Na snímke podpredsedníčka vlády SR a ministerka pre investície, regionálny rozvoj a informatizáciu
Veronika Remišová a ministerka spravodlivosti SR Mária Kolíková

Kolíkovej progresívne krídlo tento týždeň oznámilo, že vystupuje zo strany Za ľudí. 6
poslancov parlamentu, ktorým velí ministerka spravodlivosti Mária Kolíková zároveň
oznámili, že vstupujú do poslaneckého klubu SaS.

Aj keď srdce ich pravdepodobne ťahá k progresívnemu Slovensku, ambície Kolíkovej zotrvať na poste
ministerky spravodlivosti sú prednejšie.

A čo sa stane so zvyškom Za ľudí ?

Po odchode Kolíkovej krídla zostali strane Za ľudí len štyria poslanci parlamentu. Z toho sú ďalší
dvaja taktiež na odchode – Juraj Šeliga a Jana Žitňanská.

Napriek tomu, že Šeliga a Žitňanská sú srdcom liberáli, majú silné väzby na Kresťansko-
demokratické hnutie. Šeliga pôsobil v minulosti v mládežníckej organizácii KDH a Žitňanská pôsobila
priamo v strane KDH.

V kuloároch sa preto hovorí o tom, že Šeliga aj Žitňanská prestúpia práve do KDH – čo by bola z
pohľadu tejto strany a jej voličov veľká chyba. Vedenie KDH by sa malo poučiť, že zliberalizovanie
strany nikam nevedie. Mohli sme to vidieť pri Alojzovi Hlinovi, ktorý sa o to pokúšal. Všetko však
nasvedčuje tomu, že Šeliga so Žitňanskou prestúpia do KDH, čo by mohlo definitívne túto stranu
pochovať.

A čo s Remišovou? Tá by už v strane Za ľudí ostala len s pár vernými. Preferencie strany Za ľudí sa
už doteraz pohybovali len okolo 3 %, po odchode spomínaných politikov klesnú ešte viac.



Remišová vie, že s 1- percentnou straníčkou nič nezmôže a preto jej jedinou možnosťou bude vrátiť
sa na Matovičovu rodnú hruď. Remišová zrejme Za ľudí spojí so stranou OĽaNO. A Matovičovcom  sa
jedno percentíčko od Remišovej zíde v snahe preliezť do parlamentu.

„Papež Vytaj“ – čo môžeme očakávať od návštevy pápeža Františka na
Slovensku?

Prípravy na príchod hlavy katolíckej cirkvi na Slovensko, vrcholia. Pápež František zavíta na
Slovensko od 12. do 15. septembra. Sväté omše odslúži v Prešove, Košiciach a v Šaštíne.

Na snímke označovanie sektorov na štadióne Lokomotíva v Košiciach

Až trojdňová návšteva Slovenska je pritom veľkým prekvapením. Pôvodne mal totiž pápež František
absolvovať niekoľkodňovú návštevu v Maďarsku. Neskôr sa však jeho plány zmenili a u nášho
južného suseda pobudne len pár hodín odkiaľ sa presunie na Slovensko.

Názory na to, prečo pápež František prejavil takúto poctu Slovensku sa rôznia. Najmä
liberálne orientovaní mienkotvorci tvrdia, že pápež František týmto gestom dal jasne
najavo svoj nesúhlas s konzervatívnou politikou maďarského premiéra Viktora Orbána a
naopak svojou dlhou návštevou Slovenska chce prejaviť úctu ultraliberálnej prezidentke SR
Zuzane Čaputovej a čoraz viac liberálne sa prejavujúcej vláde Eduarda Hegera.

Niektorí progresivisti si myslia, že pápežovo posolstvo bude väčšia otvorenosť Slovákov voči LGBT
témam a voči migrantom. Koronaalarmisti sa zas domnievajú, že pápež príde vyzvať Slovákov na
očkovanie.

Najmä z radov slovenskej katolíckej cirkvi sa však ozývajú hlasy, že pápež František má vo zvyku
venovať najväčšiu pozornosť krajinám, ktoré zažívajú veľké problémy. Čo dokonale sedí na



Slovensko.

Vláda a právny štát je v rozklade, roztrieštenosť a rozhádanosť spoločnosti je najväčšia v novodobej
histórii Slovenska a pápež František by bol ideálnym človekom na upokojenie situácie na Slovensku.

Nech je to už akokoľvek, návšteva pápeža je jedinečná udalosť, ktorá sa už tak skoro nemusí
zopakovať. Aj napriek v mnohých témach liberálnym postojom pápeža Františka, zdvorilosť a úcta k
hlave katolíckej cirkvi je na mieste.

Na záver, inšpirovaní nástennou maľbou istého „umelca“ z košického Lunika 9 odkazujeme hlave
katolíckej cirkvi Františkovi dve slová: „Papež Vytaj“

Na snímke nápis z košického Lunika 9


